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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor vehetik végre birtokba a lakosok a kőbányai 
szakrendelőt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megépült  Kőbánya  új  szakrendelője,  amelyre  az  itt  élők  már  nagyon  régóta  vártak.  Meg  is
érdemelték már, hogy ne málló vakolat mellett, töredezett székeken ülve várják a vizsgálatokat, s
hogy a szakrendelő, ahová senki sem jókedvében megy, megfelelő felszereltséggel bírjon.

Kőbánya lakói  nagyon várták,  hogy ne  egy XX. század közepi,  hanem egy megjelenésében és
infrastruktúrájában  is  XXI.  századi  szakrendelőben  lássák  el  őket,  ahol  nem  kell  másodrangú
állampolgárnak érezniük magukat.

Mindenki nagy örömére megépült a várt szakrendelő, azonban a mai napig hiába szeretnének oda
vizsgálatra menni az emberek, a rendelő ugyanis még mindig nem nyitotta meg kapuit. Kicsit olyan
ez, mint a klasszikus Mátyás királyos mesében, van is rendelő meg nincs is.

Ráadásul még információink sincsenek arról, mi az oka a késlekedésnek – hogy szakorvos nincs
elég vagy szakasszisztens (nem is lennénk meglepődve, a kórházakban sincs elegendő), a gépek
hiányoznak-e vagy esetleg a bútorok. És nem tudjuk azt sem, meddig kell várni, hogy a megépült
szakrendelő végre megnyíljon, s ellássa feladatát a kőbányaiak egészsége érdekében.

Tisztelt  Miniszter  Úr,  meggyőződésem, hogy Kőbánya lakosai  nem ezt érdemlik.  Megérdemlik,
hogy ha megígértek, majd fel is építettek nekik egy modern szakrendelőt, akkor használhassák is
azt, s ne csak a mézes madzagot húzzák el az orruk előtt.

Kérem  miniszter  urat,  válaszoljon  pontosan  és  tételesen  arra,  miért  nem  nyitott  még  meg  a
szakrendelő. Kőbánya lakóinak joguk van tudni ezt. Valamint válaszoljon arra is, mikor vehetik



 
végre birtokba az új szakrendelőt, hiszen nekik épült. Meddig kell még várniuk?

Várom válaszát.
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